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Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr Lll/2023
z sesji w dniu l marca 2023 r.

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto l marca 2023 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:26 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięto udział 14 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski

4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Antoni Kufel
7. Marcin Kwiatek
8. Elżbieta Lenda
9. Alina Macher
10. Bożena Maślanka

11. Małgorzata Olma
12. Katarzyna Seneta
13. Marcin Stawinoga
14. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie LII sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice P. Marcin Kwiatek o godz. 14.00 otworzył LII sesję Rady
Gminy Wilkowice.
Następne przedstawił informację o przetwarzaniu wizerunku na sesjach Rady Gminy Wilkowice.

Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:
Wójta Gminy Wilkowice pana Janusza Zemanka,

- wszystkich radnych obecnych na sali sesyjnych - //sto obecności radnych stanowi załącznik nr
l do protokofu,
radnego rady powiatu bielskiego: pana Adama Caputę,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
pana Arkadiusz Dyk - informatyka, który zapewnia sprawne działanie naszego systemu,
panią Małgorzatę Lempart z biura obsługi rady, która czuwa na protokołem z sesji,

Na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji (nieobecny R. Kudzia).

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.
Przewodniczący Rady przedstawił wniosek Wójta o zmianę porządku obrad oraz poddał go pod
głosowanie:
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji l marca 2023 r. uchwały z punktu 11 porządku obrad -
podjęcie uchwał w sprawie - uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji "Programu Ograniczenia Niskiej
Emisji dla Gminy Wilkowice na lata 2019-2023" poprzez wprowadzenie zmian w zakresie
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planowanych do wykonania modernizacji w roku 2023 oraz zmiany w zakresie formy finansowania
dotacji w 2023 roku, z uwagi na konieczność wprowadzenia do w/w dokumentu dodatkowych zmian
wymagających analizy (pkt lic).

Głosowano wniosek w s rawie:

zdjęcia z porządku obrad sesji l marca 2023 r. uchwały z punktu 11 porządku obrad - podjęcie uchwał
w sprawie - uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji "Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy
Wilkowice na lata 2019-2023" poprzez wprowadzenie zmian w zakresie planowanych do wykonania
modernizacji w roku 2023 oraz zmiany w zakresie formy finansowania dotacji w 2023 roku, z uwagi
na konieczność wprowadzenia do w/w dokumentu dodatkowych zmian wymagających analizy (pkt
lic).

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Głos zabrał radny powiatowy P. A. Caputa przekazał informację o kilku sprawach, którymi zajmuje się
rada powiatu w obszarach dotyczących:
ZDROWIA:
- do maja br. trwają badania przesiewowe słuchu wśród najmłodszych uczniów w powiecie bielskim
(1600 pierwszoklasistów). Jest to program przygotowany przez wydział zdrowia starostwa,
finansowany z budżetu powiatu,
- ponad l min zł powiat przeznaczył na wyposażenie psychiatrii dziecięcej w Szpitalu Pediatrycznym
w Bielsku - Białej. Planowany jest również remont, budowa, modernizacja izby przyjęć. Szacunkowy
koszt łączny zadania, to ponad 3 min zł. Powiat rozpocznie przebudowę w tym roku i szuka źródeł
finansowania tego zadania,
- Starosta czyni starania, aby pozyskać ponad 12 min na wymianę różnego rodzaju sprzętu w w/w
szpitalu.

BEZPIECZEŃSTWA:
- oczekujemy na informację w sprawie uruchomienia programu doświetlania przejść dla pieszych na
wszystkich kategoriach dróg z którego warto skorzystać.
Radny zwrócił uwagę na konieczność doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Fałata - przystanek
Bystra Ława,
- w sprawie budowy ronda (Szczyrkowska, Fatata, Zdrojowa), jesteśmy już po wizji w terenie i opinii
Komendy Miejskiej Policji w Bielsku - Białej - Wydział Ruchu Drogowego. W II połowie roku będzie
decyzja odnośnie opracowania projektu. Od czegoś należy rozpocząć. Jest to duża i kosztowna
inwestycja,
- opracowano kodeks dla ciebie nazywany również kodeksem rowerzysty. Komisja Bezpieczeństwa
Ruchu Drogowego planuje wydanie zaktualizowanego kodeksu w ilości ok. 2000 egzemplarzy. Będzie
również przeprowadzona akcja związana z kolportowaniem tego opracowania,
- poinformował o zmianie na stanowisku Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych. Obowiązki
dotychczasowej pani dyrektor przejął zastępca Pan Kopeć.
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Przewodniczący Rady M. Kwiatek podkreślił działania Starosty Bielskiego o szpital pediatryczny.
Cieszymy się, że starosta czuwa nad tym obiektem. W pozostałych tematach czekamy na rozwój
wydarzeń.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.

Cel PROJEKTU: Wybudowanie kanalizacji sanitarnej o długości: 84,63 km. Liczba nowych
użytkowników sieci kanalizacyjnej, którzy podłączyli się do sieci w wyniku realizacji projektu: 5681
RLM.
Stopień zaawansowania rzeczowego: 100%
Termin umowny uzyskania Efektu rzeczowego -31.03.2023 r.
Wykonany zakres rzeczowy Projektu - wykonano łącznie: 84,662 km sieci kanalizacyjnej DN160-
DN200
w tym

> w ramach zadań podstawowych: 79, 904 km
> w ramach zadań dodatkowych: 3,747 km
> w ramach wykupów "sięgaczy": 1,011 km

Stopień podłączeń do kanalizacji (Efekt ekologiczny): 85%
Termin umowny uzyskania Efektu ekologicznego - 31. 12.2023 r.
Stan podłączeń do sieci kanalizacyjnej: do sieci kanalizacyjnej (dane na styczeń 2023) podłączonych
zostało około 1446 budynków (z planowanych, 1695);
Stopień zaawansowania finansowego: 99% (na podstawie faktur)
Zaawansowanie finansowe Projektu ogółem wydatki zafakturowane -80,06 min zł brutto.
Przewidywana końcowa wartość Projektu: 80, 23 min zł brutto.

Do rozliczenia/wydatkowania końcowego Projektu pozostaje tak naprawdę 0,17 min zł, ponieważ
zapłaciliśmy w dniu wczorajszym ostatnie faktury na kwotę 3,26 min zł.
Ostateczny termin kwalifikowalności wydatków w ramach Projektu: 31.03. 2023 r.
Ponadto, w związku z projektem ponoszono wydatki na roboty budowlane związane z Projektem -
poza Projektem. Łączna kwota tych wydatków wyniosła 2,51 min brutto.

Rozliczenie finansowe Projektu:
> Wykorzystanie Dotacji: 41,7 min zł -100% - do rozliczenia (refundacja) 0, 17 min zł
> Wykorzystanie pożyczki: 19,2 min zł -100% - do rozliczenia ozosta"e O 50 min zł
> Środki własne: 19,2 min zł brutto

Informacje końcowe:
> W dniu 6.02.2023 r. podpisany został Aneks nr 2 do Umowy o Dofinansowanie obniżający koszt

całkowity z kwoty 83, 2 min zł do kwoty 80, 2 min zł, tj. o 3, 0 min zł

> W dniu 15. 02. 2023 r. podpisano umowę z AQUA na eksploatacje tłoczni ścieków "Łubinowa"
i "Huciska" w okresie przejściowym do 31.03.2023 r. - tj. do czasu podpisania umowy dzierżawy
urządzeń wykonanych w ramach Projektu.

> Aktualnie realizowane są postępowania w sprawie ustanawiania służebności posadowienia
i przesyłu nowo wybudowanej kanalizacją ściekową. Na dzień dzisiejszy zakończono 173 spraw,
podpisując odpowiednie akty notarialne.

> Dotychczas wydano około 190 decyzji nakazujących podłączenie do sieci kanalizacyjnej oraz
11 postanowień o nałożeniu grzywny celem przymuszenia do podłączenia.
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> Wniosek o płatność Końcową zostanie złożony zgodnie z zapisami umowy - dol4 kwietnia 2023 r.
> Termin uzyskania Efektu rzeczowego - 31. 03. 2023 r.
> Termin uzyskania Efektu ekologicznego -31.12.2023 r.

Wszystkie roboty budowlane zostały zakończone w terminach umownych. Dla całego zakresu robót
uzyskano zaświadczenia PINB/WINB o przyjęciu zakończenia budowy i braku sprzeciwu do podjęcia
użytkowania obiektu budowlanego, (dla Zadania 15 - dodatkowego - oczekujemy na potwierdzenie
przyjęcia zawiadomienia o zakończeniu budowy).

W latach 2017-2022 niezależnie od Projektu realizowana była budowa bocznych sieci kanalizacyjnych
umożliwiająca podłączenie się już do wcześniej wybudowanych kanałów - łącznie wybudowanych
zostało ponad 6,7 km sieci.

Postępowania w trakcie
l) W dniu 13.02.2023 r. unieważniono postępowanie na zadanie pn. "Dostawa i montaż

wyposażenia technologii kuchni w Przedszkolu Publicznym w Mesznej przy ul. Agrestowej l"
2) W dniu 03. 02. 2023 r. ogłoszono postępowanie na zadanie "Budowa łącznika pomiędzy drogą

powiatową ul. Juliana Fałata i drogą gminną ul. Klimczoka w Bystrej wraz z budową mostu na
potoku Białka". Termin składania ofert upływa w dniu 01. 03. 2023 r. Do postępowania wpłynęło
5 ofert. Rozpoczęto badanie ofert.

3) W dniu 20. 02. 2023 r. ogłoszono postępowanie na zadanie "Świadczenie usługi inspektora
nadzoru inwestorskiego dla inwestycji: "Budowa łącznika pomiędzy drogą powiatową ul. Juliana
Fatata i drogą gminną ul. Klimczoka w Bystrej wraz z budową mostu na potoku Białka". Termin
składania ofert upływa w dniu 02. 03. 2023 r.

6. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym obejmującą okres od
01. 02. 2023 - 01.03. 2023
l) 7 lutego - Rada Sołecka w Bystrej,
2) 8 lutego - spotkanie organizacji GOK Promyk,
3) 9 lutego - spotkanie z dyrektorem WOM-u,
4) 11 lutego - Zebranie sprawozdawcze KGW Bystra
5) 16 lutego - Walne zgromadzenie Stowarzyszenia Bystrzańska Inicjatywa,
6) 18 lutego - XV Puchar Magurki w biegach narciarskich,

-Walne Zebranie Sprawozdawcze OSP Meszna - uczestniczył wiceprzewodniczący rady.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęła od ostatniej sesji żadna interpelacja ani zapytanie od
radnych. Dotychczas złożone wraz z odpowiedziami zamieszczone są w Biuletynie Informacji
Publicznej.

8. Informacja Przewodniczących komisji temat wniosków wypracowanych na komisjach.
. Komisja Skarg Wniosków i Petycji - wniosek z 15 lutego 2023 r. przedstawił

Przewodniczący K. Krajewski.
Po analizie petycji z 15 stycznia 2023 r. w sprawie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej
transplantacji wśród lokalnej społeczności, komisja podjęła następujący wniosek:
Komisja wnosi o przygotowanie i opublikowanie w bieżącym roku artykułu, na potrzeby
uświadamiania społeczeństwa, w gazecie "Głos Gminy Wilkowice" dotyczącego zasad transplantologii
i tematyce z tym związanej.
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. Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wniosek z 22 lutego 2023 przedstawił
Przewodniczący A. Kufel.

Komisja Oświaty Kultury i Spraw Społecznych wnioskuje do Rady Gminy Wilkowice o zwiększenie
dodatku funkcyjnego dla dyrektorów placówek oświatowych o kwotę 1000 zł brutto, dla zastępcy
dyrektora o kwotę 500 zł brutto. Podwyżki obowiązywatyby od września 2023 r.
W uzasadnieniu Komisja stwierdza, że analizując wysokość dodatków funkcyjnych, za okres ostatnich
kilku lat, dodatki były podnoszone tylko raz o kwotę 200 zł brutto.
Biorąc pod uwagę zwiększającą się płacę minimalną w gospodarce, podwyżki dla nauczycieli
w zestawieniu z odpowiedzialnością, jaka ciąży na dyrektorach placówek, coraz więcej obowiązków
spoczywających na osobach pełniących tą funkcję, zasadnym jest, aby wynagrodzenie dyrektora było
motywującym dla kontynuowania przez nich pracy i zachęcało kolejne osoby do ubiegania się o to
stanowisko.

. Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - Przewodnicząca komisji
A. Macher poinformowała, że komisja na ostatnim posiedzeniu 28 lutego br.
wniosków nie sformułowała.

. Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - Przewodnicząca komisji B. Maślanka
poinformowała, że komisja na ostatnim posiedzeniu 23 lutego br. wniosków nie
sformułowała.

. Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - Przewodnicząca komisji K. Seneta
przedstawiła wnioski z 27 lutego br.

l. Komisja popiera wniosek Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych sformułowany na
posiedzeniu 22 lutego 2023 r. o zwiększenie dodatku funkcyjnego dla dyrektorów szkół i przedszkoli
o 1000 zł brutto, a dla zastępców dyrektorów o 500 zł brutto od września 2023 r.
2. Komisja wnioskuje do organu wykonawczego Gminy Wilkowice o zinwentaryzowanie stanu dróg
i uszkodzeń po sezonie zimowym 2022/2.023 na drogach na terenie sołectw Bystra, Meszna, Wilkowice
w kontekście planowanego remontu cząstkowego dróg.
3. Komisja wnioskuje do organu wykonawczego gminy Wilkowice o dokonanie oceny dróg pod kątem
wprowadzenia ograniczenia tonażowego zgodnie z przeznaczeniem tych dróg i obowiązującymi
przepisami prawa w tym zakresie.
4. Komisja wnioskuje o przygotowanie zestawienia planowanych dróg do remontu w oparciu
o przygotowaną tabelę.

. Komisja Rewizyjna - Przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja na ostatnim
posiedzeniu 20 lutego br. wniosków nie sformułowała.

9. Przyznane środki finansowe na realizację zadań publicznych w Gminie, w roku bieżącym
(konkursy ogłoszone przez Wójta Gminy) - zgłoszone wnioski, przyznane środki, wykonywane
zadania - informacja Wójta.
Informację w powyższej sprawie przedstawił Wójt - stanowi ona załqcznik nr 3 do protokołu.
Szczegółowa informacja znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej.

10. Informacja o działaniach podjętych wobec organów Gminy Wilkowice przez podmioty
wykonujące zawodową działalność lobbingową - informacja Wójta.
l nformację w powyższej sprawie przedstawił Wójt - stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) Przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wilkowice do roku 2030 pn. "Gmina Wilkowice 2030",

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
Przyjmując strategię wyznaczamy kierunki działania na kolejne lata dla nas i kolejnej kadencji. Projekt
strategii był wysłany do radnych, można się było z nim zapoznać dużo wcześniej.
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Rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta.
Rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła również Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki
Zdrowia i Promocji Gminy A. Macher. Dodała, że dokument ten wyznacza kierunki kluczowe,
podstawowe na kolejne lata.

Przewodniczący Rady poinformował, że jest to dokument, który pozwoli nam na pozyskiwanie
środków na realizację założeń w nim zawartych.

Głos zabrał również Wójt. Przypomniał, że przeprowadzono wiele rozmów na temat strategii.
Pobliska dwóch latach udało się stworzyć ten dokument strategiczny. Po zakończeniu planów
zagospodarowania przestrzennego dla całej gminy teraz udało się przyjąć strategię. Pozostało nam do
uchwalenia studium. W tej kadencji rady większość dokumentów strategicznych będzie skończonych.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wilkowice do roku 2030 pn. "Gmina Wilkowice 2030",

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie, nadano jej nrXLII/478/2023.

b) Przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wilkowice na lata 2023-2028,

Przewodniczący Rady P. M. Kwiatek stwierdził, że Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych
Gminy Wilkowice na lata 2023-2028, to kolejny dokument strategiczny. Strategia była przesłana do
radnych wcześniej, był więc czas, aby się z tym dokumentem zapoznać. To ważny dokument z punktu
widzenia GOPS-u, urzędu i radnych, aby mieć świadomość jak kształtuje się mapa zagrożeń
dotykająca naszych mieszkańców i nas samych.
Przewodniczący Rady przedstawił w/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Jednogłośną rekomendację dla podjęcia w/w uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych A. Kufel.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wilkowice na lata 2023-2028,

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
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Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie, nadano jej nrXLII/479/2023.

c) Przyjęcia aktualizacji "Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Wilkowice na lata 2019-
2023" poprzez wprowadzenie zmian w zakresie planowanych do wykonania modernizacji w roku
2023 oraz zmiany w zakresie formy finansowania dotacji w 2023 roku - zdjęto z porządku obrad

d) Przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Wilkowice na rok 2023.

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
Rada Gminy jest zobligowana, aby do 31 marca przyjąć taki dokument.

Rekomendację dla podjęcia w/w uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie Gminy Wilkowice na rok 2023.

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie, nadano jej nrXLII/480/2023.

e) Przekazania petycji według właściwości,

Projekt w/w uchwały przedstawił Przewodniczący Rady.
Stanowisko w sprawie (uzasadnienie uchwały) przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji.
Dodał, że po analizie petycji z 15 stycznia 2023 r. w sprawie zwiększenia świadomości prawnej
dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności, komisja rekomenduje Radzie Gminy Wilkowice
podjęcie uchwały w sprawie przekazania w/w petycji według właściwości tj. do Krajowej Rady
Transplantacyjnejjako podmiotu właściwego do rozpatrzenia petycji.

Głosowano w s rawie:

Przekazania petycji według właściwości,
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W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie, nadano jej n r XLI 1/481/2023.

f) Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2023 r.,

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik. Proponuje się zwiększenie dochodów budżetu gminy
o kwotę 1.347.285,40 zł, zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 5.012.858,86 zł.
Omówiła szczegółowo zakres proponowanych zmian.

Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą planowany deficyt budżetowy wyniesie 20. 647. 673, 46 zł.
Zaproponowane zmiany spowoduję zwiększenie deficytu budżetowego, ale nie mają wpływu na
zwiększenie kwoty długu.
Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą plan dochodów wyniesie - 82. 084. 108,04 zt, plan
wydatków 102.731.781, 50 zł,
Źródłem pokrycia planowanego deficytu budżetowego w kwocie 20. 647. 673,46 złote będą:

l) pożyczki zaciągnięte w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
w Katowicach w kwocie 500.000,00 złotych,

2) kredyty w kwocie 12.650.000,00 złotych,
3) przychody jst z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu,

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 6. 822. 823, 46
złotych,

4) wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy w kwocie 674. 850,00 złotych.
Proponowane zmiany spowodują również zmiany w odpowiednich załącznikach do uchwały
budżetowej.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta przedstawiła jednogłośną
rekomendację komisji dla podjęcia w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2023 x.,

W niki tasowania
Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
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NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie, nadano jej n r XLI 1/482/2023.

g) Wprowadzenia zmian do WPF na lata 2023 - 2036,

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik.
Dochody ogółem zwiększono o 1.693.051,40 zł, a wydatki ogółem zwiększono o 5.358.624,86 zł. Po
dokonaniu powyższych zmian zwiększa nam się deficyt budżetowy do kwoty 20.647.673,46 zł.
Nie ma zmian jeżeli chodzi o rozchody.
Następnie dokonała szczegółowej analizy zmian zawartych w w/w uchwale.

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice obejmuje również zmiany w załączniku
nr 2. Proponuje się dokonanie zmian w zakresie następujących przedsięwzięć:
Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe:
l. Zadanie pn: "Budowa, rozbudowa, przebudowa dróg wraz z budową zintegrowanego układu
szlaków rowerowych"
2. Zadanie pn: "Rozbudowa i przebudowa budynku Dom Strażaka w Bystrej"
Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr l i 2 do niniejszej uchwały

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta przedstawiła jednogłośną
rekomendację komisji dla podjęcia w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

Wprowadzenia zmian do WPF na lata 2023-2036,

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Otma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie, nadano jej nr XLI 1/483/2023.

12. Przyjęcie protokołu z sesji LI z l lutego 2023 r.
Protokół był dołączony do e-sesji więc każdy mógł się z nim zapoznać.

Głosowano wniosek w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji LI z l lutego 2023 r.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (13)
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Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
Marcin Stawinoga

NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

13. Wolne wnioski, komunikaty.
- radny M. Goliszewski zabrał głos i stwierdził, że biorąc pod uwagę dyskusję, jaka się wywiązała na
jednej z sesji na temat mieszkanki Mesznej i jej pobytu w Domu Pomocy Społecznej, to wpłynęła już
decyzja Samorządowego Kolegium Odwoławczego, która uchyla w całości decyzję Wójta
o przeniesieniu naszej mieszkanki do Domu Pomocy Społecznej. Sprawę przekazano do organu
l instancji, do ponownego rozpatrzenia.
Z informacji przekazanej przez opiekunkę prawną tej pani wynika, że podjęte już zostały przez GOPS
wywiady środowiskowe. Radny wyraził nadzieje, że pracownicy GOPS przeanalizują sobie wszystkie te
błędy i niedociągnięcia zawarte w uzasadnieniu decyzji, które przez SKO zostały wypunktowane
i wszystko to będzie zmierzało do jedynej słusznej decyzji o pozostawieniu tej Pani
w dotychczasowym Domu Pomocy Społecznej.

- radna M. Olma zaapelowała o podjęcie działań zmierzających do doświetlenie przejść dla pieszych
w newralgicznych miejscach. Po rozeznaniu jakie poczyniła wynika, że jeden punkt świetlny to koszt
ok. 20.000 zł + VAT. Ten temat "wałkujemy" już od czterech lat. Zacznijmy robić coś sami, a nie
czekajmy na programy wojewódzkie czy krajowe. Mieszkańcy skarżą się, że na drodze powiatowej ul.
Fałata w Bystrej niektórzy osiągają zawrotne prędkości i robi się tam niebezpiecznie. Zamontowana
tam "poduszka berlińska" jest niezauważalna przez użytkowników, nie spełnia oczekiwań.

Kolejna sprawa, którą poruszyła radna M. Olma dotyczyła pracy organizacji pozarządowych
działających na terenie naszej gminy. Pokreśliła, że zauważamy ich pracę, doceniamy ich współpracę,
że potrafią się zorganizować i zaplanować atrakcyjne imprezy, spotkania, za co radna podziękowała.
To, że nie pojawiamy się na zebraniach nie wynika z tego, że nam się nie chce, ale z szeregu innych
obowiązków.
Podziękowała za pracę wszystkim organizacjom we wszystkich sołectwach.

Przewodniczy przedstawił pisma:
- Krajowe Biuro Wyborcze, Delegatura w Bielsku - Białej - pismo z 13 lutego 2023 r.

w sprawie zasad stwierdzania przez Komisarza Wyborczego wygaśnięcia mandatu radnego (śmierć,
pisemne zrzeczenie się mandatu),

- pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach o przesłanie treści skargi na Wójta
Gminy Wilkowice - uchwała w tej sprawie była podejmowana na poprzedniej sesji,

- pismo od mieszkańca Gminy dotyczące sołectwa Meszna a konkretnie tablicy, która tam
powstała poświęconej osobie Alojzego Sikory,

- pismo EKO-WTÓR Jakubiec z 15 lutego 2023 r. w sprawie sprzedaży części dotychczas
dzierżawionej dziatki na rzecz firmy EKO-WTÓRJakubiec.
Zaproponował, aby rada poprzez wniosek wypowiedziała się w tej sprawie: Rada Gminy Wilkowice
wyraża wstępną zgodę na sprzedaż części dotychczas dzierżawionej dziatki przez firmę EKO-WTÓR
Jakubiec (część dziatki o nr 4010/12).
Na prośbę radnej M. Olma Wójt wyjaśnił, że sprawa ta dotyczy część działki stanowiąca pas drogowy
- ok. 2 arów, to jest wąska działka.
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Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany wniosek.

Głosowano wniosek w s rawie:

Rada Gminy Wilkowice wyraża wstępną zgodę na sprzedaż części dotychczas dzierżawionej dziatki
przez firmę EKO-WTÓR Jaku biec (część działki o nr 4010/12).

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
Katarzyna Seneta

NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

- zaproszenie Starosty Bielskiego skierowane do radnych Rady Gminy Wilkowice a dotyczące
wyjazdu samorządowców powiatu bielskiego do Sanktuarium Matki Boskiej Częstochowskiej na
Jasnej Górze - 31 marca br. - szczegółowy program zostanie przesłany radnym przez
Przewodniczącego Rady M. Kwiatka.

Przewodniczący Rady przypomniał również o obowiązku składania oświadczeń majątkowych.

14. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył sesję wypowiadając formułę:
"Zamykam LII sesję Rady Gminy Wilkowice"

Przewodniczący
Rady Gminy Wilkowice

Przygotował(a): Małgorzata Lempart

'ł1. ' ^
Przygotowano przy pomocy programu eSesja. pl

PRZEWODNICZĄC/YJŁADY

^Q^C, ^UA^JI<^'
mgr Marcin KMateli

Ye^

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi zatqcznik do protokołu z l marca 2023 r.

Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porzgdku obrad.


